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Datum 20 september 2016

Onderwerp (drugs)overlast Kroeven

Betreft het een raadsvoorstel/raadsmededeting

in de cyctus?
*betreft toelichtende vragen van technische aard

Nee

Beteidsterrein Bestuur

Portefeui[[ehouder J. Niederer

Schriftelijke vraag

Vanuit de Kroevenflats (Bellamy- Da Costa, Tollensflat) en omliggende straten bereiken ons

berichten dat in de avond- en nachtelijke uren diverse activiteiten plaatsvinden die normaal

gesproken niet plaats horen te vinden, waaronder het stelselmatig dealen van drugs op de

parkeerplaatsen en in de aanliggende straten.

Voor bewoners geeft dit een onveilíg gevoel en zij durven 's avonds dan ook de deur niet

meer uit, uit angst voor agressie (verbaal en eventueel fysiek geweld).

Voor de VLP is het een ongewenste situatie dat burgers zich onveilig voelen en tevens

onaanvaardbaar omdat het gebruik en dealen van drugs strafbaar is en hierop gewoon

sancties dienen te volgen.

Hierover heeft de VLP de navolgende vragen.

1. ls het college bekend met deze ongewenste activiteiten in de avond- en

nachtelijke uren?

2. Wat gaat het college hieraan doen?

3. Bent u bereid extra middelen beschikbaar te stellen om meer controles te

kunnen laten uitvoeren?

Namens de fractie van de VLP,

Wilbert Brouwers en Anruen van Gestel
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Onderwerp (drugs)overtast Katsdonk

tng

in de cyctus?

een raadsvoorstel/

*betreft toelíchtende vragen van technísche aard

Nee

Bestuur

J. Niederer

Schriftelijke vraag

Vanuit de Kalsdonksestraat en omgeving bereiken ons berichten dat dagelijks (overdag, 's

avonds en 's nachts) activiteiten plaatsvinden die het daglicht niet kunnen verdragen

waaronder vermoedelíjk het dealen van drugs en andere activiteiten.

Hierover ziin al meerdere meldingen gedaan, maar de omgeving krijgt niet het gevoel dat er
iets met deze meldingen gebeurt.

Dit geeft voor de bewoners een zeer onveilig gevoel en durft men hierdoor's avonds de deur

niet meer uit. Voor de VLP is dít onaanvaardbaar omdat het bezit van en handel in drugs

strafbaar is en hierop gewoon sancties díenen te volgen. Men moet zowel overdag als 's

avonds veilig over straat kunnen.

Híerover heeft de VLP de navolgende vragen.

1. ls het College bekend met deze ongewenste actÍviteiten in de betreffende wÍjk?

2 ls het College bekend dat híerover reeds meerdere keren meldingen zijn gedaan?

3. Zo ja, wat gaat het College hieraan doen?

4. ls het College bereíd extra middelen uit te trekken voor meer handhaving?

Namens de fractie van de VLP

Wílbert Brouwers
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ln verband met de onderlinge samenhang van bovenstaande vragen (m.b.t. Kroeven en Kalsdonk)

beantwoorden wijdeze hierbij integraal. Wij beantwoorden deze vragen als volgt:

Er is een gering aantal geregistreerde signalen bekend over overlast op de genoemde locaties in

de wijk Kalsdonk en Kroeven. De politie is geregeld ter plaatse om de situatie te beoordelen. Dat

er wordt gedeald, is bij beide plaatsen niet feitelijk vastgesteld. Het college is daarentegen wel

van mening dat drugscriminaliteit en de daarmee gepaard gaande overlast en gevoelens van

onveiligheid, onaanvaardbaar zijn. Signalen omtrent drugscriminaliteit- en overlast uit

verschillende wijken in Roosendaal vormden eerder mede aanleiding tot het uitvoeren van een

drugsscan. Zoals wij u bij brief (inzake: reguleren van cannabis) van 6 julijl. gemeld hebben,

wordt aan deze monitor momenteel nog gewerkt. De monitor zal ons inzicht geven in de

drugsproblematiek in een aantal wijken in Roosendaal. Wij zullen uw raad hierover te zijner tijd

nader berichten.

2. Zie antwoord op vraag 1

Als gezamenlijke overheid treden politie en gemeente op tegen drugscriminaliteit en de daarmee

gepaard gaande overlast. Het college is van mening dat in een veilige woonomgeving

drugscriminaliteit niet thuishoort. Wij gaan daarom met de politie, op basis van de uitkomsten van

de drugsmonitor, in gesprek om te bezien welke aanvullende maatregelen getroffen dienen te

worden teneinde de drugscriminaliteit (Roosendaal breed) aan te pakken. Deze aanpak zal

worden opgenomen in het Actieplan lntegrale Veiligheid, jaarschijf 2017.

Wij bezien in overleg met de politie of er extra maatregelen, zoals controles, noodzakelijk zijn

lndien mocht blijken dat een strengere en intensievere aanpak structureel noodzakelijk en

gewenst is, dan zullen wij uw raad zeker voorstellen doen om hiervoor structureel geld vrij te

maken. Deze besluitvorming zal alsdan opgenomen worden in het hierboven genoemde

Actieplan lntegrale Veiligheid.

Burge en wethouders van Roosendaal,

Namens

mr. J.M.L. Niederer,

burgemeester.

4


